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Helyben

Tisztelt Elnők Asszony!

„'Magyar Magic' -
kívánok benyújtani
miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A közelmúltban megnyitott brit évad (Magyar Magic) kiemelkedő jelentőségű azoknak az
eseményeknek sorában, melyek a polgári kormány idején vették kezdetüket és a szocialista
szabaddemokrata kormány is folytatásra méltónak tartott .

A korábbi nagyrendezvényeket államközi, ill. tárcaközi megállapodások alapozták meg, amely
megállapodások arra is kitértek, hogy a fogadó ország milyen összeggel, ill. milyen módon járul
hozzá a rendezvényekhez . A brit évad esetében nem tudunk ilyen megállapodásról. Mi ennek az
oka?

Kérem Miniszter urat, hogy tájékoztasson arról, hogy mekkora összeggel járul hozzá az Egyesült
Királyság kormánya a Magyar Magic rendezvénysorozathoz.

Kérem, hogy jelölje meg, hogy a Magyar Állam mennyit és milyen forrásból fordít a
rendezvényre.
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Írásbeli kérdés

kivel, miből, mennyiért?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumának
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